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PROTOKÓŁ nr 32 
z posiedzenia                                          

Doraźnej Komisji do spraw  
Budowy Radomskiego Centrum Sportu 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 18 kwietnia 2023r. 

 
 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył pan Łukasz Podlewski Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Radni nieobecni – Piotr Kotwicki.  

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

pan Robert Dębicki, Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji pan Robert 

Pankowski, Kierownik ds. bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom pan Paweł 

Kobyłecki, Dyrektor Klubu RKS Radomiak pan Marek Wiatrak oraz przedstawiciele 

kibiców.  

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 31 z posiedzenia Komisji.  

2. Omówienie przez przedstawiciela MOSiR prac prowadzonych na terenie RCS 

od czasu ostatniego posiedzenia (zgodność z harmonogramami). 

3. Omówienie pism skierowanych przez Wykonawcę do spółki MOSiR, które 

wpłynęły od dnia 21.03.2023r. do dnia 17.04.2023r. 

4. Przedstawienie  omówienie prac prowadzonych przez firmę wykonującą 

oświetlenie stadionu.  

5.  Przedstawienie szczegółowych rozliczeń dotyczących każdego zadania. 

6. Omówienie zagadnień w zakresie oddania obiektu do użytkowania, wyłonienia 

operatora obiektu, itp. 

7. Omówienie zagrożeń, które mogą wystąpić w najbliższym miesiącu na terenie 

budowy RCS. 

8. Sprawy różne. 

 
 
Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1. Protokół nr 31 z posiedzenia komisji został przyjęty (4 radnych za, 0 przeciw, 1 
wstrzymujący się). 
Ad. 2. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – raport otrzymaliśmy. Pozwolę 
sobie powtórzyć słowa przedstawiciela firmy Betonox, że prace według niego są 
prowadzone niemal jeden do jednego zgodnie z harmonogramem. Można mówić 
o niewielkim opóźnieniu czy zwolnieniu prac przy murawie, ale mówił, że w tym czasie 
wykonują inne prace.    
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Raport z realizacji zadań rzeczowych został dołączony do materiałów z komisji. 
 
Ad. 3. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – po otrzymaniu e-maila od 
pracownika MOSiR-u zadzwoniłem do tego pracownika ponieważ w materiałach, które 
otrzymaliśmy na komisję żadna korespondencja nie wpłynęła. Pracownik przekierował 
mnie do dyrektora Roberta Dębickiego. Panie Robercie prosiłbym o odpowiedź 
dlaczego żadne pisma, które skierował wykonawca do MOSiR-u do nas nie trafiły?   
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – w pierwszych 
słowach chcę usprawiedliwić się. Niestety rzecz polega na tym, że ja nie znałem 
procedury, która była wcześniej przyjęta i nie wiedziałem, że pan Górski przekazuje tę 
dokumentację. To jest jakby pierwsza część powodu, a druga część powodu jest taka, 
ze w tych pismach nie ma nic interesującego. To są pisma techniczne, które 
doprecyzowują między nami spełnianie oczekiwań względem przepisów pożarowych, 
doszczegółowienie projektów. To jest techniczna korespondencja, która rodziłaby być 
może wiele pytań, na które już dawno my odpowiedzieliśmy. Mielibyśmy mnóstwo 
pytań, na które już dawno padły odpowiedzi wobec generalnego wykonawcy 
i w związku z tym uznaliśmy z prezesem, że te pisma nie wnoszą nic do sprawy. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kto zastępuje pana Rafał Górskiego 
w czasie jego urlopu? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – prezes. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – i to jest decyzja 
prezesa, że tej korespondencji nie przekazał? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – tak.  Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – 
ostatnie pismo, które wpłynęło od wykonawcy jest z dnia?  Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie pamiętam. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – czy wiadomo Panu o piśmie, które skierowała Komenda 
Wojewódzka Policji z siedzibą w Radomiu dnia 5 kwietnia do dyrektora inwestycji 
MOSiR-u pana Rafała Górskiego? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – tak. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – w zakresie tych 
pism skierowanych przez wykonawcę do spółki MOSiR czy te pisma powodują 
obowiązek zawierania jakiegokolwiek aneksu zmieniającego zakres prac? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – to z czego wynika rezygnacja z elewacji na stadionie? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – na pewno nie 
z ostatnich pism. Wydaje mi się, że z ostatniego podpisanego aneksu. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli te wszelkie zmiany, o których 
dziś mówiliśmy, że tam jest tylko surowy tynk to wszystko jest już ujęte w aneksach – 
tak? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tak. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli na tę chwilę nic nie zostało 
zmieniane?  
Na poprzedniej Komisji pan Rafał Górski mówił o tym, że zakończenie trybun poprzez 
wypełnienie słupków czy przestrzeni pomiędzy słupkami poprzez umiejscowienie 
w nich kilkunastomilimetrowych szyb będzie skutkowało zawarciem aneksu tzw. 
zerowego czy właśnie wyzerowania niektórych prac, a wprowadzenia na to miejsce 
innych? Na jakiej zasadzie się to odbywa? Czy są jakieś ustalenia pomiędzy 
wykonawcą a zamawiającym, że te szyby zostaną wykonane, a w ramach tego 
wykonawca nie wykona czegoś innego. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – wykonawca nas informuje o takich robotach 
zaniechanych, które nam jakby stwarzają jakąś kwotę robót zaniechanych i w ramach 
tej kwoty proponuje wykonanie właśnie tego. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – to w takim razie jakie prace zostały zaniechane żeby wykonać te szyby? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – mamy taki punkt 
– drugi kosztorys rozliczeniowy czyli to jest jakby podsumowanie robót dotychczas 
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wykonanych. Mamy ją na kwotę 492 000,00 zł.  Konkretu nie podam w tej chwili no bo 
musielibyśmy głębiej sięgnąć do tego rozliczenia czyli do tzw. drugiego kosztorysu 
rozliczeniowego. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – Pan mówi drugi 
kosztorys rozliczeniowy czyli powstał już pierwszy, który nie jest objęty aneksem 
i właśnie obejmuje prace zaniechane, a wykonanie innych prac w to miejsce – tak?  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tak, jeżeli 
powstał pierwszy i był zerowany… Ja tutaj nie mam wiedzy czy tan pierwszy został… 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – dlatego chcieliśmy dokumentację, 
którą wymieniacie się z wykonawcą, byłoby nam łatwiej, bo Pan Dyrektor użył słów, że 
wykonawca informuje jakie prace zaniechał. Czyli to Betonox sobie wymyśla czego nie 
robi, a co zrobi? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki 
– nie, ja myślę, że to są prace, które wcześniej nie zostały wykonane z różnych 
względów technologicznych, zmian projektowych, które są zmianami nieistotnymi.  
Radny Tomasz Gogacz – na jaką kwotę są tzw. przesunięcia między wykonanymi 
planowanymi, niewykonanymi a wykonanymi? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – ta kwota, którą mamy z ostatniego kosztorysu 
rozliczeniowego to jest 492 722,24 zł. Radny Tomasz Gogacz –  Panie Dyrektorze 
zna Pan zasadę, że pieniądz publiczny jest transparentny i wszelkiego rodzaju 
wykonywanie prac innego rodzaju  do 130 000,00 zł to wolno z wolnej ręki, a wszystko 
musi być w pewnym trybie robione? Czy Pan zna ustawę o zamówieniach 
publicznych? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki –  
nie rozumiem Pana pytania w tym momencie. Radny Tomasz Gogacz – kwota 
400 000,00 zł wędruje na zupełnie inne zadania. Może być inny wykonawca czy 
podwykonawca i to jest tak „z kieszeni do kieszeni”? Są pewne normy. Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki –  chyba się nie rozumiemy. 
My tych 492 000,00 zł nie rozdysponowaliśmy wbrew ustawie o zamówieniach 
publicznych. My jedynie pomniejszyliśmy zakres obowiązków Betonox-u wynikający 
ze zmian nieistotnych, które dały nam kwotę 492 000,00 zł. Natomiast jeżeli w tej 
kwocie będziemy wykonywać jakiekolwiek działania, które będą wykonywali 
podwykonawcy to oczywiście ustaw o… Chociaż w tym zakresie nie działa ustawa. 
Jeśli generalny wykonawca ma w swoim zakresie działania, z których rezygnuje, 
a powstają działania, które trzeba wykonać to jakby w tych pieniądzach możemy mu 
to zlecić. On jest generalnym wykonawcą i zależy nam na odbiorze obiektu. W związku 
z tym jeśli powstają takie działania, które trzeba wykonać po to żeby obiekt został 
odebrany budowlanie to możemy mu to zlecić. Radny Tomasz Gogacz – chciałbym 
poznać zakres konkretny techniczny. Co nie zostało zrobione, a co w tych pieniądzach 
będzie wykonane? Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – wystąpimy do 
MOSiR-u o wykaz prac zaniechanych i zleconych prac dodatkowych. Kierownik 
w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – Panie 
Przewodniczący w tym punkcie jeśli chodzi o kwotę 492 000,00 zł to jest tzw. stadion 
drugi kosztorys…. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – Panie Kierowniku 
ja prosiłem o to na piśmie. Nie chcieliście mi tego dać na piśmie no to co ja poradzę 
teraz.              
Przedstawiciel kibiców – zaniechanie prac wynikało z wniosku wykonawcy czy na 
prośbę MOSiR-u? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Pankowski – tzn. mogę konkretnie powiedzieć o tym punkcie, ponieważ dobrze go 
znam. W aneksie nr 20 mieliśmy kosztorys – roboty dodatkowe przy drogach. Przy 
dokładnym wykonywaniu i rozliczaniu dróg tego zakresu okazało się, zostało 
zwymiarowane więcej metrów i okazało się, że nie potrzeba wykonać tyle prac 
w związku z tym 492 000,00 zł to są oszczędności z poprzedniego kosztorysu na 
roboty dodatkowe, który był poprzednio zatwierdzany.     
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Ad. 4. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – ten punkt został wprowadzony 
z racji tego, że miesiąc temu firma Betonox informowała, że oświetlenie będzie 
wykonywane metodami alpinistycznymi, że część prac jest wykonana, część będzie 
utrudniona, okablowanie dlatego ja chciałem poznać umowę i SWZ, który Państwo 
zawarli z firmą ADA -LIGHT. Czy ten zakres prac, który został zlecony firmie ADA – 
LIGHT pokrywa się z pracami, które MOSiR razem z firmą Betonox czy MOSiR wraz 
ze swoimi inspektorami zdjął dwa lata temu z zakresu prac zleconych Betonox-owi? 
Czy ten zakres jeden do jednego pokrywa się z tymi pracami? Kierownik w Miejskim 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – zdjęcie tych robót to był jeden 
z pierwszych aneksów. Czysto teoretycznie gdybam, ale myślę, że tak – ten zakres, 
który został zdjęty powinien zostać wsadzony w zakres zadania ADA – LIGHT. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – tylko, że słowo powinien nie 
potwierdza, że tak było jeden do jednego. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – możemy na piśmie sformułować odpowiedź. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kiedy dzisiaj rozmawialiśmy o ilości 
lamp, które są na stadionie, pytałem o oświetlenie klatek schodowych. Czy to wszystko 
firma ADA – LIGHT wykona tak jak miało być wykonane? Kierownik w Miejskim 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – odpowiadając czy jest jeden do 
jednego ilość lamp to na pewno powiem, że nie, ze względu na to, że został zdjęty 
pewien zakres, ale ten zakres wiązał się również z tym, iż lampy halogenowe zostały 
zastąpione lampami ledowymi. W związku z tym został wykonany projekt zamienny na 
to oświetlenie i ten projekt zamienny był przedmiotem następnego zamówienia. W 
związku z tym były tez inne rozwiązania zastosowane w tym postępowaniu także na 
pewno ilość lamp była odmienna, ale to wynika z rozwiązań projektowych. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kto był projektantem projektu 
zamiennego dla oświetlenia? ? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Pankowski – pan T.M. Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – 
a mogę zapytać jak to kosztowo wygląda? Ten projekt zamienny będzie droższy, 
tańszy? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – on był 
przedmiotem przetargu w związku z tym tam padła kwota… W tej chwili nie mam 
w głowie. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – oświetlenie płyty boiska 
wraz z niezbędną infrastrukturą przy Struga – 3 284 000,00 zł. dlatego ja pytam bo my 
wtedy zdejmowaliśmy - oświetlenie boiska i obiektu, a dziś czytam - oświetlenie płyty 
boiska wraz z niezbędną infrastrukturą. Ponieważ ja czytam te zaległe aneksy 
i protokoły i co innego było zdejmowane, a w moim przekonaniu co innego tutaj jest 
i pytam czy to oświetlenie będzie spełniało wszelkie wymogi ewakuacyjne, oświetlenie 
kibiców. Ja się na tym nie znam dlatego pytam. Czy w przypadku awarii oświetlenia 
głównego gaśnie światło na całym obiekcie czy trybuny nadal jednak są podświetlone? 
Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – a mnie interesuje czy wynikiem tego 
działania są oszczędności czy nie? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – zastosowaliśmy nowoczesną technologię w postaci lamp LED. Na 
tę chwilę proponuję żebyśmy się mogli odnieść do tego na piśmie czy to jest zakres 
jeden do jeden i jakie są różnice. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – pan 
T.M. w ramach prac projektowych wykonywał opracowanie dokumentacji projektowej 
w zakresie wentylacji mechanicznej, grawitacji hali 29 520,00 zł, opracowanie 
dokumentacji projektowej w zakresie automatyki zbiornika retencyjnego – 3 000,00 zł, 
opracowanie dokumentacji projektowej w zakresie tras kablowych na stadionie. Te 
prace były zlecane w ramach regulaminu zakupów spółki MOSiR? Kierownik 
w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – tak. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – i jak to jest, Wy macie tam konkurs ofert, badanie rynku, 
na jakiej zasadzie to jest?  Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Pankowski – w przypadku wartości do 20 000,00 zł netto jest to w tym 
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momencie regulamin wewnętrzy i zazwyczaj jest to zapytanie skierowane do trzech 
podmiotów. Różne są sytuacje, bo tego jest sporo, badanie rynku. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – proszę o uzupełnienie tabeli ponieważ to o czym Pan 
mówił wykonanie projektu oświetlenia nie znajduje się w tabeli, którą przedstawiliście 
jako tabelę zawierająca wszelkie koszty. Radny Marcin Majewski – prosiłbym 
o informację, po czyjej stronie jest wykonanie oświetlenia poza tym, które jest 
wymagane jakąkolwiek licencją. Chodzi o sam stadion. W czyjej gestii jest oświetlenie 
na stadionie? Chodzi mi o wyłączenie oświetlenia tego stadionowego, które jest już 
robione w tym momencie. Kto odpowiada za oświetlenie na stadionie?                                       
Radny Piotr Szprendałowicz – czy po zmianie projektu oświetlenia to natężenie 
oświetlenia było konsultowane z LIVE PARK pod kontem transmisji telewizyjnej. 
Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – tak.    
 
Ad.5. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jeżeli chodzi o szczegółowe 
rozliczenia to tak samo dostaliśmy informację na piśmie. Mam nadzieję, że ono jest 
pewne chociaż zapomnieli Panowie wpisać kwestie projektowania oświetlenia. Mam 
nadzieję, że to jest jedyna rzecz, o której zapomnieliście. Niewiele się zmieniło. 
Poniesiony koszt w kwocie brutto 255 878 655,00 zł. W całości zobowiązanie MOSiR-
u na podstawie zawartych umów – 284 492 537,00 zł. jeżeli chodzi o 3 zadania (hala, 
stadion i drogi wokół obiektu).       
Czy MOSiR posiada środki finansowe umożliwiające zawarcie ewentualnie 
dodatkowego aneksu na wykonanie prac niezbędnych do oddania obiektu do 
użytkowania? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
na dodatkowe prace - nie. Radny Marcin Majewski – a czy już wiemy, że będą 
konieczne jakieś dodatkowe prace konieczne do odbioru? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – na tę chwilę generalny wykonawca nie 
zgłosił nam takich dodatkowych prac.     
Ad. 6., 7. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy MOSiR ma już 
świadomość i wiedzę na temat dodatkowych prac niezbędnych do tego żeby stadion 
był dopuszczony do użytkowania? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – na tę chwilę posiadam taką wiedzę, że nic nie stoi na przeszkodzie 
by pozwolenie na użytkowanie uzyskać.   
Radny Marcin Majewski – w czyim zadaniu jest węzeł cieplny. To zadanie wiemy, że 
funkcjonuje przy stadionie. Zaraz wchodzi firma wykonująca murawę 
i wyprowadzająca całą instalację do węzła cieplnego. Czy Państwo macie już 
jakiekolwiek zadania rozplanowane? Czy są już poczynione jakiekolwiek czynności, 
kto będzie to wykonywał i jaki to jest koszt? Po czyjej stronie jest ten koszt? Ogólnie 
odnośnie tego jakby Państwo mogli coś powiedzieć. Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – w dniu wczorajszym został ogłoszony przetarg 
na dostarczenie i budowę węzła. Tylko tyle w tej sprawie mam do powiedzenia. Radny 
Marcin Majewski – ale jaki jest zakres tego zadania? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – dostarczenie i montaż węzła. Radny Marcin 
Majewski – a ciepło skąd będzie pobierane? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – z Radpecu. Radny Marcin Majewski – jaki jest termin 
wykonania? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski 
– w przetargu jest bodajże 16 tygodni (z pamięci mówię). Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – przepraszam, ale o jakim węźle mówimy? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – węzeł do podgrzewania murawy. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – a jeszcze miało być zasilanie do 
końca stycznia to, to są dwie różne kwestie? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – tak. Radny Marcin Majewski – czy ktoś inny oprócz 
Radpecu może dostarczyć to ciepło? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu 
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i Rekreacji Robert Pankowski – no nie. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – nie było nic mowy o tym węźle. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – węzeł nie jest potrzebny do dokonania odbiorów. Węzeł 
jest potrzebny do tego żeby we wrześniu, w październiku czy w grudniu podgrzewać 
trawę. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kto płaci za ten przetarg? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – MOSiR. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy jest już zasilanie, bo do 31 
stycznia miało być? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Pankowski – w czwartek powinien być dostarczony prąd na obiekt (20 kwietnia). 
Radny Marcin Majewski – mimo wszystko prosiłbym panowie żebyście powiedzieli 
coś więcej na temat tego węzła. Przedstawiciel kibiców – czy ten węzeł nie jest 
potrzebny do licencji i do całego systemu podgrzewania murawy? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – dyrektorzy z Radomiaka potwierdzają, że nie jest.  
Kiedy z panem Górskim tutaj się spotykamy od kilkunastu miesięcy, ja do pana 
dyrektora powiedziałem, że będziemy się szanować do momentu kiedy jeden drugiego 
nie będzie chciał ogrywać i kłamać a dziś dochodzimy mam wrażenie do momentu 
kiedy jedna strona chce zacząć ogrywać drugą i tą jedną stroną nie są radni. My na 
komisji rozmawialiśmy, że ten obiekt na Struga 63, te dwie trybuny będą dopuszczone 
do rozgrywania meczów piłkarskich w miesiącu sierpniu. Ta data została przyjęta jako 
pewnik, zaakceptowana (chociaż my nie jesteśmy od tego żeby ją akceptować, bo to 
panowie podpisują kolejne aneksy terminowe), Betonox przedstawiał też, że 31 maja 
to jest to obligatoryjny termin z racji tego, że MOSiR wcześniej nie miał środków żeby 
zawrzeć te aneksy. Czekaliśmy do stycznia żeby MOSiR wesprzeć środkami 
finansowymi. Kiedy ja słyszę stwierdzenia, że będziecie mogli sobie być może zagrać 
mecz towarzyski to powiem szczerze… Wy budujecie za środki publiczne obiekt 
Radomiaka, który ma grać mecze ligowe. Nie budujecie stadionu narodowego, na 
którym ma być rozegrany mecz towarzyski tylko obiekt, który ma spełniać wymogi 
licencyjne. Zanim Panowie odpowiedzą czy ten obiekt będzie gotowy w sierpniu do 
rozgrywania meczów piłkarskich nawet podwyższonego ryzyka to jeszcze jest kwestia 
tego kto za to odpowiada, bo Betonox mam wrażenie buduje stadion piłkarski z dwiema 
trybunami i on ma go dopuścić do użytkowania. Ma mieć dopuszczony ten obiekt przez 
Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego, straż pożarną itd. a kwestia imprez 
masowych jest tak jakby… To jest po stronie Radomiaka. Radomiak będzie robił tam 
catering, lady i nie wiem co jeszcze. Nas to średnio interesuje. My chcemy wiedzieć 
dziś od Was czy w sierpniu będą rozgrywane tam mecze Radomiaka. To jest pytanie 
do dyrektorów Radomiaka i dyrektorów MOSiR-u. Kierownik ds. bezpieczeństwa 
klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – my zrobimy wszystko. Nie 
wyobrażam sobie żebyśmy nie zagrali. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski 
– tak tylko czy to Wy macie robić czy to ma robić Betonox czy MOSiR? Chciałbym dziś 
wiedzieć, bo była kwestia dopuszczenia Narutowicza do użytkowania i do dziś kibice 
gości nie przyjeżdżają. Słabe będzie to jeżeli zostanie wydane 170 000 000,00 zł przez 
7 lat i kibice gości nie zostaną wpuszczeni albo ten obiekt nie będzie spełniał wymogów 
przez jakąś tam furtkę, a o tym też słyszeliśmy dzisiaj. Tak samo kwestia podniesienia 
ogrodzenia. Dyrektor Klubu RKS Radomiak Marek Wiatrak – sytuacja w tej chwili 
wygląda tak, że dostaliśmy propozycję zostania operatorem stadionu. Rozmowy się 
toczą. My zaznajamiamy się ze stanem robót, poznajemy koszty jakie nas czekają jeśli 
byśmy się zdecydowali na taki ruch. Za każdym razem kiedy jesteśmy na obiekcie 
spotykają nas takie niespodziani jak chociażby ten catering kiedy okazuje się, że tak 
naprawdę on będzie musiał być wykonany przez nas jeśli chcemy tak w ogóle ludzi 
jakkolwiek nakarmić. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – Radomiak nie 
będzie operatorem i MOSiR chcąc zarobić na tym obiekcie będzie organizował mecz 
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Polska – Albania i wtedy MOSiR robi ten catering? Dyrektor Klubu RKS Radomiak 
Marek Wiatrak – nie musi. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – jest tak, że jeżeli wynajmujemy halę operatorowi, który organizuje 
jakiekolwiek wydarzenie masowe to uzyskuje wszystkie pozwolenia do organizacji 
imprez masowych na swój koszt i ryzyko opłacając wynajęcie hali. Podobnie jest ze 
stadionem, który tak jak Dyrektor Wiatrak powiedział, negocjujemy umowę o tym żeby 
byli stałym operatorem na tym obiekcie. Jeżeli chodzi o ten catering to wydaje mi się, 
że dzisiaj na szybko z dyrektorem Chrobotem znaleźliśmy wyjście z sytuacji – 
wstawienie tam drzwi ewakuacyjnych nie będzie stanowiło wielkiego problemu,  
odgrodzenie tego miejsca wysokimi szybami też nie jest. To jest kwestia tylko ustalenia 
kto za to zapłaci. Jeszcze mamy 3 miesiące do tego żeby podejść do odbiorów PZPN 
i wydaje mi się, że dopracujemy te elementy. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski –  czyli zakładacie zarówno jedni dyrektorzy jak i drudzy, że odbiory PZPN 
rozpoczną się w sierpniu? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – nie, można je rozpocząć już wcześniej, a PZPN da nam wytyczne tak jak to 
było na Narutowicza. Zostało odebrane, graliśmy i tylko była kwestia ustalenia tego 
czego zarzucano nam, że my nie uzgodniliśmy z policją pewnych rzeczy. W tej chwili 
z tą policją ustalamy pewne rzeczy od roku i myślę, że mamy wystarczająco czasu 
żebyśmy wspólnie (my, Radomiak i policja) to wszystko poustalali. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – Dyrektor powiedział, że wynajmujecie halę i jakby po 
stronie organizatora jest przygotowanie obiektu do uzyskania wszelkich zezwoleń 
w związku z tym czy Wy oddajecie stadion czy stadion gotowy do tego żeby rozgrywać 
mecze, imprezy zgodnie z przepisami o imprezach masowych uzgodnionych ze strażą 
pożarną, sanepidem, policją? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki –  sytuacja jest taka, że jeżeli dzisiaj oddaliśmy halę jako obiekt 
sportowo- kulturalny i widowiskowy, jeśli dzisiaj ktoś by zaplanował na tym obiekcie 
imprezy, które zagrażałyby w jakiś sposób życiu i zdrowiu jej uczestników to nie byłaby 
ta hala dopuszczona do organizacji tej imprezy. To są specyficzne jakby warunki, które 
trzeba spełnić dla danego obiektu i my postaramy się wraz z Radomiakiem i wraz 
z Betonox-em ten obiekt doprowadzić do takiej sytuacji, żeby można było na nim 
rozgrywać mecze akurat tej konkretnej drużyny. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – cieszę się, bo to jest Wasza odpowiedzialność i mam nadzieję, że 
zarówno Radomiak jak i MOSiR jesteście tego świadomi. Dyrektor Klubu RKS 
Radomiak Marek Wiatrak – żeby było jasne naszym planem, życzeniem jest to żeby 
odebrać obiekt, który będzie spełniał wszelkie wymogi nie tylko służb, ale także 
licencyjne. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – nie wiem czy pamiętacie 
rok temu zaprosiłem Was po raz pierwszy i byliśmy zdziwieni wszyscy, że te spotkania 
pomiędzy klubem a MOSiR-em, mówiąc delikatnie są rzadkie. Dziś Wy tam użytkujecie 
więc macie możliwość być codziennie na stadionie.  
Przewodniczący zacytował pismo Komendanta Wojewódzkiego Policji skierowana do 
dyrektora Górskiego i do wiadomości Wojewody Mazowieckiego (pismo dołączono do 
materiałów z komisji).  
Ja to pismo mam ponieważ wystąpiłem do służb wojewody właśnie dlatego, że 
Państwo mi nie przekazujecie dokumentów oraz nam jako radnym w zakresie 
użytkowania stadionu i dopuszczenia do bezpieczeństwa. To samo zrobiliście 
w zakresie hali co skończyło się procesem sądowym i zawarciem ugody, bo ja miałem 
dostęp do dokumentów od straży pożarnej, a później Państwo zarzucili mi na etapie 
procesu sądowego, że ta dokumentacja była uporządkowana, a ja miałem do nie 
dostęp i widziałem w jakim ona była stanie. Dlatego dziś chcąc uniknąć sytuacji, która 
wydarzyła się przy hali jak również tego, że Mateusz Tyczyński na ostatniej sesji 
zarzucił nam jako członkom Komisji, że to my jesteśmy odpowiedzialni za to, że nie 
wiecie jakie barwy ma Radomiak i w jaki sposób powinny być usadowione krzesełka 
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dlatego ja dziś wyprzedzając Was i Waszą niechęć do współpracy z nami jako radnymi 
będę pisał do wszelkich służb o dostęp do dokumentacji, której nie chcecie nam 
pokazywać. To nie jest nasza odpowiedzialność jeżeli chodzi o dopuszczenie tego 
obiektu do użytkowania. Nie pokazaliście tego pisma Radomiakowi, Radomiak nie zna 
tego pisma. Tak powiedzieli przedstawiciele Radomiaka. To Radomiak ma użytkować 
ten obiekt, a Wy macie pismo, które jest do wiadomości Prezydenta. Nie wiem czemu 
nie pokazaliście tego pisma Radomiakowi. Ja dzisiaj chcę tylko wiedzieć kto jest 
odpowiedzialny za to żeby te kwestie z Komendantem Miejskim Policji czy 
z Komendantem Wojewódzkim Policji ustalić tak żeby kibice gości na tym stadionie 
mogli zagrać i żeby nie było wstydu na całą Polskę, że wybudowaliśmy obiekt za 
170 000 000,00 zł, na który kibice gości nie zostaną wpuszczeni. Czemu tego pisma 
nie pokazaliście Radomiakowi? Kiedy te kwestie zostaną wyprostowane? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – to jest pytanie do 
dyrektora Górskiego. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – od kiedy 
dyrektor Górski przebywa na urlopie? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – do przyszłego poniedziałku od 3 tygodni. Komisji 
Łukasz Podlewski – od 1 kwietnia? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – nie wiem. Ja nie sprawdzam listy panu Górskiemu. Nie 
jestem od tego. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy jest możliwość, 
że tego pisma w MOSiR nikt nie czytał skoro jest adresowane do pana Górskiego? 
Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – nie jest 
możliwe żeby nikt nie czytał. Po otrzymaniu tego pisma przesłaliśmy je do 
odpowiednich projektantów celem, zajęcia stanowiska. To pismo było czytane przez 
co najmniej 3 pracowników wydziału inwestycji. Wszyscy, którzy się takimi sprawami 
zajmują czytali to pismo i zwróciliśmy się do projektantów. Tyle mogliśmy z naszej 
strony zrobić. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jak z Wasze strony? To 
pytam: Radomiak jest odpowiedzialny za to czy MOSiR? Kto jest odpowiedzialny za to 
żeby takie pisma… Przyszło, weszło, za miesiąc jest załatwiona sprawa. Kto dziś za 
to odpowiada? Za ilość kamer, anten, jakichś szaf – ja się na tym nie znam.  Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – chodzi o to, że jeżeli my 
mamy inspektorów, mamy projektantów to jeżeli policja przesyła do nas zapytanie to 
nam nie pozostaje nic innego jak tylko zapytać projektantów i inspektorów czy to jest 
czy tego nie ma czy to trzeba doprojektować. Jak się odnosi do tego projektant. Żeby 
przygotować rzetelną odpowiedź policji na to pismo musieliśmy zapytać projektantów. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kto ze strony MOSiR-u uczestniczył 
w spotkaniu 30 marca 2023 roku na terenie nowobudowanego stadionu przy ul Struga 
63. Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Pankowski – my. W 
związku z tym, że dyrektora Górskiego nie było zostałem ja po raz pierwszy 
oddelegowany. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
ja byłem na pewno.  Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli znacie te 
ustalenia. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tak. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli jesteście bardzo dobrymi 
adresatami tych pytań. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – owszem, natomiast nie jesteśmy adresatami, a przynajmniej ja nie jestem 
adresatem żebym odpowiadał na te pytania natomiast zakres problematyki znam.                                                           
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – w  piśmie czytam, że „niewłaściwe 
zagospodarowanie terenu poza bryłą stadionu może skutkować przedstawieniem 
Wojewodzie Mazowieckiemu negatywnej oceny stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w związku z planowaną imprezą masową, o której mowa w art. 34 ustawy 
o bezpieczeństwie imprez masowych. Właściwe podejście do problemu 
zagospodarowania przedmiotowego obszaru ograniczy zakres zadań 
i zaangażowania zarówno służb porządkowych organizatora oraz policji.” Ostatnia 
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negatywna opinia policji wystawiona do Wojewody skutkowała tym, że mecze na 
Radomiaku przez chwilę miały w ogóle się nie odbywać przy udziale kibiców. Później 
ona szybko została zmieniona i odbywają się mecze bez udziału kibiców gości. Jak 
dziś czytam to, że niewłaściwe zagospodarowanie terenu poza bryłą stadionu (poza 
bryłą to już Radomiak nic nie ma do tego co się dzieje poza byłą tylko niejako Wy) 
może skutkować negatywną opinią. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – na działkach, których jesteśmy właścicielem – tak. 
Natomiast tam gdzie nie jesteśmy właścicielem – nie. Pan Przewodniczący w tej chwili 
np. sugeruje, w jakiś tam sposób daje mi do myślenia w takiej kategorii, że ja 
musiałbym zlikwidować łuczniczy klub, który wynajmuje…   Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – nie, teraz to Dyrektor sobie nadinterpretowuje, bo za chwilę 
Dyrektor powie, że Podlewski likwiduje klub. To Dyrektor pracuje w spółce, która 
buduje stadion w określonym miejscu - nie ja. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – tak tylko policja oczekuje żebyśmy utwardzili teren, na 
którym dzisiaj odbywają się treningi klubu łuczniczego po to żeby móc ustawić autokary 
przyjezdnych gości. My tego nie zrobimy po prostu. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – no super. A zamontujecie 10 dodatkowych kamer? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – to co trzeba będzie zamontować, 
zamontujemy oczywiście. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – bo Wy jako 
Radomiak nie macie nic do tego co się dzieje poza bryłą? Kierownik ds. 
bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – pisma nie mamy, 
znamy niektóre ustalenia jakie są. Radny Marcin Majewski – wydaje mi się, że tu 
trzeba rozróżnić odbiór obiektu do użytkowania od dostosowania i licencji na 
rozgrywanie meczów ekstraklasy czy innych lig. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – od 15 minut próbuję to ustalić. Radny Marcin Majewski – z mojej wiedzy 
(panowie dyrektorzy i kierownicy powiedzą) to Betonox w tym momencie buduje 
stadion, który nie będzie spełniał tych wymogów, które wiemy, że już są postawione 
tak jak np. ogrodzenie trybuny gości, które powinno mieć 3,5 metra, a ma 2,20. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – wręcz 
przeciwnie Panie Radny, jest zupełnie inaczej niż Pan mówi. Teren i to ogrodzenie, 
o którym Pan mówi nie jest dzisiaj w zakresie Betonox-u tylko dzisiaj my złożyliśmy 
zapytanie do firm, które nam wyceniają to wygrodzenie tego bufora i to… Radny 
Marcin Majewski – ale ono już jest. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – nie, są tylko słupki. Słupki były w  zakresie i nie 
będziemy ich wymieniać. Znaleźliśmy rozwiązanie, które pozwoli na to żeby ich nie 
wymieniać. Natomiast będziemy się starali wypełnić na terenie obiektu wszystko to co 
jest potrzebne żeby rozegrać imprezę masową.  Radny Marcin Majewski – Panie 
Dyrektorze, budujecie siódmy rok stadion i nie zapytaliście się policji jakie są 
wymagania, że powinno być 3,5 metra. Projektant zaprojektował 2,20 i kto teraz 
zapłaci za to dorobienie tego ogrodzenia? Takich rzeczy jest setki na tym stadionie. 
Kto zapłaci za te przeróbki? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – niczego nie trzeba będzie przerabiać. Trzeba będzie wyprodukować 
po prostu ogrodzenie wyższe i je połączyć. Radny Marcin Majewski – dobrze, 
projektant zaprojektował 2,20, kto zapłaci za brakujący 1,30? MOSiR? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie wiem czy Pan był w tej 
chwili na spotkaniu na stadionie, ale ja powiedziałem, że wysokość 3,5 metra pojawiła 
się w ostatniej korespondencji od policji. Wcześniej ani razu nie była podana wysokość 
oczekiwana przez policję. Kiedy było to w ramach rozmowy Miejski Komendant Policji 
mówił, że na jednych stadionach jest to 4,5, a np. na drugich jest 3,5.  Radny Marcin 
Majewski – kto zapłaci za te zmiany MOSiR czy Betonox? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – ale dlaczego miałby za to płacić 
Betonox, dlaczego miałby płacić MOSiR. To, że dzisiaj się pojawiła wysokość 3,5 
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metra to musimy się do tego dostosować jeśli chcemy żeby Radomiak rozegrał tam 
mecz. Radny Marcin Majewski – proste pytanie Dyrektorze - kto zapłaci za te 
zmiany? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
MOSiR. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – szczerze liczyłem, że 
wszystko jest na dobrej drodze. Na ostatnich posiedzeniach komisji słyszeliście, że 
czasem chwaliłem, że „robota idzie” itd.. Dziś usłyszeliśmy o jeszcze innych pomysłach 
dotyczących umiejscowienia sektora gości w innym miejscu, które to umiejscowienie 
będzie miało miejsce już po oddaniu stadionu do użytkowania itd.  Mówimy o tym 
przeniesieniu tego sektora mobilnego, lekkiego z Narutowicza. Mam wrażenie, że 
jesteśmy na etapie trochę bałaganu, który gdzieś tam się dzieje. Mam nadzieję, że 
nieobecność dyrektora Górskiego na to wpływu nie ma, bo ta nieobecność jeżeli 
dobrze pamiętam to jest cały miesiąc. Dziś kwestia chociażby treści tego pisma 
spoczywa tak jak dyrektor Dębicki powiedział na barkach prezesa Grzegorza Janduły. 
Szkoda, że dziś pana prezesa nie ma. Mam nadzieję, że na sesji będzie i będziemy 
mogli rozmawiać. My jesteśmy po to żeby też pytać, ale po to żeby gdzieś tam 
sygnalizować i sięgać po wiedzę, której nam MOSiR udostępnić nie chce. Ja 
z punktów, które mam zapisane mam kwestię krzesełek. My na poprzednich komisjach 
słyszeliśmy, że one będą zielono białe, później wiemy czym to się skończyło i jakie 
MOSiR zebrał pochlebne recenzje. Na jednej trybunie będą ułożone w napis. Czy na 
drugiej trybunie tzw. przy hali, krzesełka będą od góry zielone, a na dole białe czy będą 
tak jak są ułożone teraz? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – będą ułożone od góry zielone, w dół coraz jaśniejsze. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – dobrze Dyrektorze, cieszę się, że Dyrektor tak mówi, bo 
jeszcze godzinę temu Dyrektor mówił, że negocjujecie z Betonox-em te ustalenia.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie z Betonox-
em. Z Nowym Stylem, dlatego, że to jest zupełnie inna kategoria. Nowy Styl robi dla 
nas krzesełka i to jest kwestia dodatkowej pracy, którą muszą wykonać pracownicy 
Nowego Stylu czyli przełożenia tych siedzisk. Radny Marcin Majewski – Betonox jest 
chyba wykonawcą tego. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – Betonox jest wykonawcą. Betonox miał podwykonawcę do tych działań i jest 
nim firma Nowy Styl. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – bo tutaj nie ma 
firmy Nowy Styl, a tutaj okazuje się, że MOSiR sobie negocjuje i bardzo dobrze. Ważne 
żeby było to zmienione. Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – na czym 
polegają negocjacje? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – kiedy to będzie zrobione, za ile, w jakim terminie. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – kto ze strony MOSiR-u negocjuje? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – zarząd. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – bo zarząd jest jednoosobowy nadal. Radna Katarzyna 
Pastuszka – Chrobotowicz – jaka jest kwota wyjściowa, bo negocjacje negocjacjami, 
ale jakaś kwota musi być? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – jak padnie ostateczna kwota to będziemy informować. Radny Marcin 
Majewski – to jest kwota, która nie powinna w ogóle zaistnieć. Kto dał Betonox-owi…   
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – rozmawialiśmy o tym na poprzedniej 
komisji. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
proponuję Panu obejrzeć projekt wstępny i wypowiedzieć się w kwestii barw. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – Dyrektorze, prosiliśmy o projekt, 
udało się go pozyskać po tym jak wysłałem pismo do Betonox-u. pokazali nam projekt, 
obejrzeliśmy go wszyscy przy udziale mediów. Nie było tam krzesełek, bo to nie był 
projekt tylko to była wizualizacja. Zapytaliśmy o krzesełka - będą zielono białe. Mało 
tego nawet rozmawialiśmy o krzesełkach na VIP jakie będą. Dziś widzę jakie są, gdzie 
są pulpity. My też na to wpływu nie mamy, tak samo jak nie mamy wpływu na elewację 
jako radni. Tak samo jak nie mamy wpływu na kolor elewacji, że ona tu jest czarna, tu 
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jest na surowo. Wy jesteście zamawiającym, my jesteśmy od tego żeby tam pójść 
i kibicować.                                              
Dyrektorze czy w zakresie bezpieczeństwa (bo strażak już wiem, że wizytował obiekt) 
trzeba wykonać prace w ramach kosztorysu rozliczeniowego nowego lub kolejnego? 
Czy trzeba wykonać jakieś dodatkowe prace żeby stadion spełniał wymogi? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – oprócz tego o czym dzisiaj 
wspominaliśmy czyli przekręcenia drzwi ewakuacyjnych… Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – Dyrektorze, cieszę się, że Dyrektor mówi o przekręceniu, bo 
Betonox mówił, że trzeba je wyrwać, te futryny i przekręcić. To nie jest przekręcenie 
zawijasów. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. 
Trzeba je wyjąć i fizycznie je przełożyć jakby w kierunku ewakuacji. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – czyli to nie jest odkręcenie śrubek i zawijasów tylko 
trzeba wyjąć futryny. Ile takich drzwi jest? Kierownik w Miejskim Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Pankowski – tzn. wczoraj mogło być 20, dzisiaj mogło być 24 to 
jest kwestia tego, że… Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli około 20 
drzwi dzielących łącznik od trybuny. A poza tym wszystkie drogi ewakuacyjne, bramki 
etc., szerokości są zgodne i strażak nie będzie miał uwag? Żadnych tam kwestii kołków 
w suficie, śrubek, wszystko jest ok.? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – na dzień dzisiejszy nie ma żadnych innych wytycznych.     
Radny Marcin Robert Kaca – mam pytanie do dyrektora Kobyłeckiego jako osoby 
odpowiedzialnej za wniosek licencyjny. Co według Pana może zachwiać procesem 
licencyjnym? Kierownik ds. bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł 
Kobyłecki – niedokończenie budowy stadionu albo niespełnienie wymogów 
licencyjnych.  Dzisiaj chodziliśmy całą komisją  myślę, że po kolei poruszyliśmy te 
sprawy bezpieczeństwa, sprawy licencyjne, najważniejsza sprawa sektora gości (jeżeli 
nam się to uda zrobić rozwiąże nam wiele problemów). Parking dla pojazdów kibiców 
gości, bo wskazujemy to miejsce i nie ma wtedy potrzeby betonowania żadnych innych 
miejsc. Radny Marcin Robert Kaca – parking gości przy ul. Sportowej. Kierownik ds. 
bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – ul. Jordana, tak 
jak kiedyś było robione i rozwiązuje sprawę. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – Panie radny słyszał Pan również na dziś (ale nie chciałbym wywoływać 
efektu paniki) sektor gości nie spełnia wymogów licencyjnych, bo brakuje bramki i jest 
za niski ze względu na policję, ale licencja dopuszcza z kolei użytkowanie. My nie 
oddajemy placu zabaw tylko oddajemy obiekt i naczynia w postaci PZPN, PINB, straży 
pożarnej, policji, Wojewody są połączone. Ja nie wiem dziś kto koordynuje te prace, 
kto nad tym czuwa, ale… Na dziś sektor gości nie spełnia wymogów licencyjnych, ale 
równie dobrze za chwilę możemy usłyszeć, ze licencja może się zmienić i będzie 
spełniał. Radny Marcin Robert Kaca – czy widzi Pan jakieś wady w projekcie? 
Kierownik ds. bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – 
nie znam projektu. Radna Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz – przed 
przedstawieniem przez Przewodniczącego Komisji pisma z 5 kwietnia od pana 
dyrektora MOSiR-u usłyszeliśmy, że nie ma żadnych zagrożeń. Po piśmie sytuacja się 
zmieniła. Czy byśmy się o tym piśmie dowiedzieli – na pewno nie. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – to jest to o czym mówię. Nie ma zagrożeń w zakresie 
oddania stadionu do użytkowania, ale rozgrywania meczów i organizacji imprez 
masowych… Kierownik ds. bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł 
Kobyłecki – może powiem tak – widzę zagrożenie uzyskania pozytywnej opinii policji. 
Tu jest największy problem.         
Radny Piotr Szprendałowicz – czy w sytuacji gdyby trybuna gości była w tym nowym 
miejscu, nie mamy problemu z licencją? Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski 
– nie wiadomo, trzeba przyprowadzić policję i pokazać im to. Kierownik ds. 
bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – tak, my już 
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przyprowadziliśmy. Przygotowane są pisma, zdjęcia. To umiejscowienie rozwiązuje 
kilka problemów. Poprawia bezpieczeństwo wszystkich uczestników imprez 
masowych, nie tylko kibiców gości. Kibiców gospodarzy również. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – no przede wszystkim, bo są ciągi zamknięte i o to 
chodzi. Trybuna północna i południowa tylko dla kibiców miejscowych.  Radny Piotr 
Szprendałowicz – czyli jest rozwiązanie tego kluczowego problemu?  Kierownik ds. 
bezpieczeństwa klubu RKS Radomiak Radom Paweł Kobyłecki – oczywiście, to 
jest podstawowa sprawa.   
 
W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący komisji zakończył dyskusję.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 
za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        
 
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący Komisji 
  
 
  Łukasz Podlewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Sykuła 


